
ZAPISNIK
s 15. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 20. travnja 2023. godine s poðetkom u l7
sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na prvom
katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovié, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeóa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa
Majkió Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Tomislav
Matlekovié, Sanja Miokovió, Karla Petek, Filip Pjerobon, Tihomir Posavec, Marko Rafaj,
Ivica Rendulió, Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski,
Dubravka Sebek, Ivica Sipu5 i Vesna Stengl.

Odsutni vijeónici : Zv onko Marincelj-opravdao odsutnost i Sreóko Telar

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaõelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandía Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i zaStitu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o., Alen
Ibrahimpa5ió-direktor trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac d.o.o, Darko Majió-
direktor trgovaðkog dru3tva Auto promet Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog
dru5tva Komunalac Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog dru5tva Centar kreativnih
industrija Sisak CIKS d.o.o., Tihana Kokanovió-ravnateljica Djeðjeg vrtiéa Sisak Stari,
Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak, Marijan
Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica Gradske galerije Striegl,
Tanja Tolre Majstorovió-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka vedrine, Alan Franjkovió-
ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Mario Stipkov-ravnatelj Sportsko rekreacijskog
centra Sisak Ugostiteljstvo i Nikola Õutuk-novinar Veðernjeg lista.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 20 vijeénika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Aktualni sat zapoðeo je u 17 sati i 4 minute.

l. Zorun Sertió postavio je dva pitanja gradonaðelnici.
Prvo pitanje se odnosi na zakup drZavnog poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni3tvu Republike
Hrvatske. MoZe li Grad Sisak uz potporu Gradskog vijeóa Grada Siska limitirati zakup
drZavnog poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na 70 hektara po
nositelju OPG-a jer bi se tim limitiranjem povr5ine sprijeðila manipulacija poljoprivrednim
zemlji5tem, pogodovanje pojedincima i velikim stranim kompanijama koje mogu takoder
sudjelovati u natjeðaju, a zaítitili bi se lokalni OPG-ovi, odnosno njih puno veói broj bi
mogao participirati na natjeðaju za dobivanje poljoprivrednog zemlji5ta u zakup?
Neki gradovi su veó limitirali navedeni zakup, a limitiranje omoguéavaju i odredbe Zakona o
poljoprivrednom zemljiStu i to ðlanak 31., stavak 8.
Drugo pitanje se odnosi na sanaciju Odranske ulice. Ulica je u dosta lo5em stanju. Puna je
rupa. Razlikau razini glavne ulice i Odranske ulice iznosi oko 15-ak centimetara pa kada
skreóete s glavne ulice u sporednu ulicu postoji veliki problem da se u ulicu uopóe ude.



Kristina lkió Baniðek izrazila je zadovoljstvo time da se velika veóina zainteresiranih
ukljuðila u postupak koji pokreéemo, a to je izrada programa raspolaganja poljoprivrednim
zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske.
Stoðari uvijek zagovaraju dobivanje veóih parcela, aratari su zainteresirani za manje parcele
pa morate pronaói ravnoteZu izmedu jednih i drugih Zelja s ciljem da zadrLe zemlji5te koje
koriste OPG-ovi koji od togaLive i hrane svoje obitelji.
Uvaùit óemo izreöenu primjedbu kao i sve ostale primjedbe i prijedloge te ih uputiti
Gradskom vijeóu. Nakon toga, dostavljamo na suglasnost Sisaðko-moslavaðkoj Zupaniji i
nadleZnom ministarstvu. Po odobrenju kreóe se s raspisivanjem nadeðaja prema kriterijima
koje utvrduje ministarstvo. Nakon toga rczultati se opet vraéaju na sjednicu Gradskog vijeóa i
opet ih izglasavaju vijeénici pa se opet traíi i suglasnost Sisaðko-moslavaðke Zupanije i
nadlcZnog ministarstva. Proccs jc nc5to sloãcniji kako bi sc zadovoljili svi dionici koji
sudjeluju u postupku.

U drugom pitanju se vjerojatno radi o nekom od odvojaka Odranske ulice. U Odri su dosta
nesretno imenovani svi ti odvojci. Toðno óemo utvrditi o kojem se odvojku radi, kolika je
duíina ulice i u kakvom je stanju pa óemo izvijestiti u kojem razdoblju i na koji naðin
moZemo sanirati ulicu.

Vijeónik je bio zadovoljan dobivenim odgovorima

2. Tomislav Kralj upitao je u kojoj fazi je obnova Osnovne Skole Ivana Kukuljeviéa i kada
moZemo oðekivati povratak uðenika u Skolske klupe?

Goran Grgurað objasnio je da je projektna dokumentacija u visokom stupnju zavrðenosti.
Ovih dana oðekujemo da nam projektant isporuði kompletne izvedbene projekte. Nakon toga
pokreóemo jednostavnu, odnosno brzu javnu nabavu. Oõekujem da do nekih 2 do 3 dedna
izvoditelj bude na terenu. Prvi dio je konstruktivna obnova ðija je vrijednost 6 do 7 milijuna
kuna. To óemo sigurno zavr5iti do 30. lipnja a cjeloviti dio do 30. kolovoza. Zasigurno óemo
napraviti veói dio toga. Napravljen je cjeloviti kompleks te Skole. Osnovna Skola óe biti na 2
kata, a nekada je na drugom katu bila ekonomska Skola, a sada óe cijeli prostor biti u funkciji
obnove Skole u funkciji jednosmjenske nastave.

Tomislav Kralj je zbog interesa javnosti zamolio detaljan pisani odgovor na njegovo
vijeóniðko pitanje.

3. Marko Rafaj uputio je pitanje privremenoj proðelnici Maji Del-Vechio.
U kojoj fazi je realizacija projekta u Ulici Grge TuSkana, Brezoviðkog odreda, Poljske ulice,
Radniðke ulice, Odvojak Petrinjske ulice i ulice u Jazveniku?

Maja Del-Vechio odgovorila je da je za Ulicu Brezoviðkog odreda i Poljsku ulicu proveden
postupak nabave, donesena je odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja te je u fazi
sklapanje ugovora. Oõekujemo samo jo5 sklapanje ugovora sa struðnim nadzorom pa é,e

sljedeói tjedan biti izvr5eno i uvodenje u posao. Pokrenuti su postupci nabava za sanaciju
Ulice Grge TuSkana i dijela Petrinjske ulice, a za Jazvenik smo jo5 u fazi izrade tro5kovnika
zbog sveobuhvata koji u Jazveniku trebamo napraviti.

Vijeónik je bio zadovoljan dobivenim odgovorima.

4. Filip Pjerobon svoja pitanja uputio je Goranu Grguraðu.
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Utvrdio je da je uklonjen objekt Osnove Skole u Galdovu uni5ten u potresu. Kreóe li se s
izgradnjom nove Skole?
Je li istinita informacija da je Vlada Republike Hrvatske povukla sredstva za financiranje
vrtié,a u Galdovu. Koji je onda plan Grada Siska u vezi s tim?

Goran Grgurað objasnio je da se radi o povezanom odgovoru na oba pitanja. Radi se o
izgradnji odgojno obrazovnog kompleksa koji ukljuõuje izgradnju nove Skole i novog vrtióa.
U vezi s izgradnjom vrtiéa,joS pro5le godine smo se javili na Nacionalni plan oporavka i
otpornosti za izgradryu pred5kolskih ustanova. U prosincu pro5le godine dobili smo odluku o
financiranju, a radi se o preko 7 milijuna eura, da bi nam u mjesecu oZujku ukinuli ta sredstva
uz obja5njenje da provedba projekta ne moZe zapoðeti prije potpisivanja ugovora. Bili smo
kaãnjcni zbog toga 5to smo zapoðcli ncSto raditi.
Radi se o administrativnim pogre5kama, odnosno proceduri da neki birokrata nije detaljno
utvrdio uvjete natjeðaja jer nije se samo Grad Sisak na5ao u takvoj situaciji, naSli su se i neki
drugi gradovi koji su pokrenuli radove, azatim su kaãnjeni.
Najava ministarstva obrazovanjaje ponavljanje natjeðaja za osnovno5kolske ustanove. Svi
uvjeti natjeðaja su isti samo su maknuli uvjet, odnosno bit óe prihvatljivo i ako ste zapoðeli
izgradnju.
Da je netko pogrije5io, govori i ðinjenica da óe uskoro biti pokrenut natjeðaj za predSkolske
ustanove za v eé zapoéete gradevine.
Vrtió u Galdovu je u visokom stupnju zavr5enosti. Radovi idu svojim tijekom i ne stoje.
Javljat óemo se na sve buduóe natjeðaje, pogotovo na ovaj koji je najavljen.
Objekt stare osnovne Skole u Gladovu je uklonjen. Cijeli projekt je vrlo sloZen. Prva ideja je
bila rekonstrukcija postojeóe stare Skole i dogradnja aneksa te izgradnja novog objekta vrtié,a.
Medutim, potres je promijenio cijelu situaciju. Bila je neodrZiva rekonstrukcija sa struðne
strane pa se pristupilo uklanjanju Skole. Ideja je da se izgradi objekt koji óe odgovarati
protupotresnim standardima gdje nam se pruZa prilikazaizgradnju cjelovite gradevine koja óe
zadovoljavati kriterije 21. stoljeóa. Iz Fonda solidamosti smo povukli sredstva za projekt
ru5enja, a paralelno se projektira objekt nove Skole na mjestu stare Skole. Projektant ima
zadatak spojiti aneks u cjelokupni objekt. Projekt óe biti isporuðen zaoko 1,5 mjeseci kada
óemo pristupiti postupku nabave i cijeli projekt privesti kraju. Aneks ðkole je u visokom
stupnju izgradenosti, ali óemo s njim morati priðekati dinamiku izgradnje nove Skole. Osim
konstruktivne obnove, mogli smo izaói izvan gabarita stare Skole tako da ée Galdovo dobiti i
sportsku dvoranu za potrebe Skolske djece, ali i potrebe gradana, dimenzija 20x30 metara koja
odgovara v aíeóim standardima.
Projekt osnovne Skole napreduje sukladno planiranom, a radi se o sloZenom projektu s

velikim izazovima.
Uðenici ée uói u novi objekt ne ove ðkolske godine, ali veó poðetkom sljedeóe Skolske godine
kada óe zatobiti ispunjeni svi uvjeti.

Vijeónik je bio zadovoljan odgovorima na svoja pitanja.

5. Bojan Dadasovió svoja pitanja postavio je Silviji MuZek i Kristini Ikió Baniõek.
Sukladno Odluci o koefìcijentima za obraðun plaóa sluZbenika i namje5tenika u upravnim
tijelima Grada Siska, utvrdeni su koeficijenti koji su protivni Zakonu o minimalnoj plaéi.
Tako je 7 koeficijenata utvrdeno u manjem iznosu od 2,00 Sto pomnoZeno s aktualnom
osnovicom za obraëun plaé,a daje plaóu koja je manja od minimalne. Jeste li to primijetili i
kada planirate predmetnu odluku uskladiti, buduói ste 4 mjeseca u prekr5aju?
Sukladno odluci Skup5tine, izabran je novi direktor trgovaðkog druStva Gradska groblja
Viktorovac d.o.o. bez javnog natjeðaja. Tko je provodio natjeéaj? Je li postojalo
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povjerenstvo? Je li se utvrdivalo poznavanje pravnih propisa kao Sto jeZakon o trgovaðkim
dru5tvima i sl. te koje reference ima izabrani kandidat?

Kristina Ikió Baniõek odgovorila je da su svi direktori pa tako i direktor trgovaðkog druStva
Gradska groblja Viktorovac d.o.o. izabran je temeljem zakona koji reguliraju rad trgovaðkih
dru5tava. Bez brige, sve je u skladu sa zakonom kao i uvijek.

Silvija MuZek odgovorila je da, Sto se tiðe plaé,aGrada Siska i sluZbenika, one su u skladu sa
zakonom. Za one plaée koje su navedene i vezane uz koeficijente koje je spomenuo
predsjednik Gradskog vijeéa, obraðunava se i minuli rad. Metlutim, ako negdje nedostaje
iznos, radimo korekciju do zakonski propisane minimalne plaée tako da ni jedan sluZbenik
nije zakinut.

Bojan Dadasovió rekao je kako nije toðno da se obraðunava minuli rad. Raðuna se koeficijent
puta osnovica 5to je manje od 700,00 eura bruto.

Sto se tiðe prijedloga, na prijedlogu se radi, a pregovarat óe se i sa sindikatom Sto je
predvideno u drugom dijelu godine, objasnila je Silvija MuZek.

Bojan Dadasovié izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

6. Robert Grubec uputio je pitanje Maji Del-Vechio i upitao kada moZemo oðekivati zavr5etak
radova na djeðjem igrali5tu u Ulici Brezoviðkog odreda?

Maja Del-Vechio izvijestila je kako je ove godine pokrenuto uredenje navedene ulice.
Najprije je postavljena nova autobusna stanica. Dio zemljiÉta iza autobusne stanice je
prokrðen i oðiSóen, postavljena je za5titna ograda prema prometnici, a iza toga je uredeno
djeðje igrali5te. Konkretno, juðer je postavljeno djeðje igraliSte gdje je postavljena jedna
kombinirana sprava te jedna kombinirana ljuljaðka s antistresnom podlogom. Uredenje zelene
povr5ine i sadnja trave kreóe sljedeói dedan. Novi drvored óemo posaditi tijekom jeseni uz
drugu prometnicu kako bismo onemoguóili parkiranje vozila koja su se do sada tamo
parkirala. Ostalo je joS samo postavljanje sjenice s klupama koja óe biti postavljena kad se
izradi Sto se oðekuje krajem ovog mjeseca ili poðetkom svibnja.

Vijeónik je bio zadovoljan dobivenim odgovorom na postavljeno pitanje.

T.Ljiljana Slunjski uputila je pitanje gradonaðelnici.
Prije nekoliko sjednica, na pitanje vezano uz obnovu dru5tvenog doma u Buda5evu,
gradonaðelnica je rekla da o tome vodi raðuna jer je svjesna koliko su dru5tveni domovi vainl
Ima li konkretnih promjena vezanihuz obnovu dru5tvenog doma?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da konkretnih promjena ima, buduói smo osposobili
prostor koji je u vlasni5tvu DVD-a Buda5evo tako da sve udruge koje su koristile dru5tveni
dom, mogu odräavati svoje sastanke i aktivnosti.

Sto se tiðe pitanja na naðin je li Vlada Republike Hrvatske shvatila da postoje dru5tveni
domovi o5teóeni u potresu i predvidjela iz Fonda solidarnosti neki program, tu se, na Zalost
jo5 ni5ta nije promijenilo, ali ima vremena do 30. lipnja kao Sto su naknadno shvatili i zaMali
kaptol, za objekt Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska, moäda nekome padne na pamet i
obnova dru5tvenih domova, a mi óemo biti spremni za povlaðenje sredstava za obnovu.
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Ljiljana Slunjski izjavilaje da je gradonaðelnica veéa struðnjakinja od nje pa zna Sto je
prihvatljivo za Fond solidarnosti te je zamolila op5iran odgovor u pisanom obliku.

8. Ðulija Adamovié uputila je svoja vijeóniðka pitanja Marku Kriðki i Maji Del-Vechio.
Pro5le godine je na sluZbu u Sisak do5ao novi prota Nemanja sa svojom obitelji. Na Zalost,
zatekao je kuóu oznaðenu s crvenom naljepnicom pa se obitelj nema gdje smjestiti.
Hoóe li kuóa biti obnovljena i u kojoj fazi je obnova. Ako ne, postoji li moguónost
dodjeljivanja zamjenske kuée dok se postojeóa ne obnovi.
U kojoj fazi je sanacija ceste u Starom Selu?

Maja Del-Vechio potvrdila je da su u njezinom upravnom odjelu svjesni da je prometnica u
Starom Selu u loðem stanju. SluZbenici su bili na terenu te éc poku5ati pronaói rjc5cnjc u
skladu s moguónostima i programima odr1avanja nerazvrstanih asfaltiranih i neasfaltiranih
cesta. Pro5le godine smo sklopili ugovor na temelju kojeg je trebao biti saniran dio te
prometnice, ali nakon potpisivanja ugovora izvodaé se nije javio pa smo ugovor morali
raskinuti.

Marko Kriðka rekao je da se u dvoriðtu u kojem se nalazi srpska pravoslavna crkva, nalazi se i
dom za stanovanje prote i njegove obitelji, Medutim, u potresu je ta kuóa o5teóena i ima
crvenu oznaku.
Objekt formalno nije Zupni dom veó kuóa koja nije mogla biti obuhvaóena ãumom obnovom
kao drugejavne institucije veóje obuhvaóena obnovom kuóa.
Grad Sisak je odmah ponudio pomoé oko obnove. Ponudili smo i moguónost nuZnog
smje5taja. Na proti Nemanji je da odluði. Ponuclena je i financijska pomoó zaizradu elaborata
i ostale dokumentacije vezane uz obnovu. Imamo posljednje informacije da bi ipak nadleZno
ministarstvo moZda sudjelovalo u obnovi 5to bi za Grad Sisak financijski bilo lak5e, a ponuda
Grada Siska i dalje stoji.

Vijeónica je bila zadovoljna dobivenim odgovorima.

9. Sanja Miokovió postavila je pitanje gradonaðelnici, a vezano je uz infrastrukturu koju
koristi SRC Sisak, ustanova u vlasni5tvu Grada Siska.
Ono Sto nije dobro su uvjeti kori5tenja usluga, konkretno infrastruktura. Dnevno na bazenu
prode nekoliko stotina odraslih i djece. Trenutno je u tijeku obuka plivanja zavrtiéku djecu.
Svi smo vidjeli da je zgrada bazena u jako lo5em stanju. Vanjska fasada otpada, crnilo,
plijesan, otpadaju komadi Zbuke. Situacija nije bolja ni u unutra5njosti objekta. Korisnici vide
stare, zahrdale ormariée koji to i nisu jernemaju vratada se mogu zatvoriti, stare i o5teóene
ploðice po kojima djeca hodaju. S obzirom da se ovdje radi o sigurnosti na5ih sugradana i
djece, kada planirate krenuti s rekonstrukcijom bazena, planirate li energetsku obnovu, imate
li za to spremnu dokumentaciju te ukoliko imate, kolika je procjena tro5kova i kada Si5ðani
mogu oðekivati ureden i obnovljen bazen?

Kristina Ikió Baniðek upozorila je da óe na pet postavljenih pitanja odgovoriti na dva pitanja.
Jedan smo od rijetkih gradova koji se moZe podiðiti s 2 olimpijska bazenao s Ledenom
dvoranomo sa sportskom dvoranom s 2 rukometna terena na kojima se istovremeno moZe
o drLav ati trenaZn i pro c e s b arem ft i ruzliëita k lub a i tri rczliöita sp orta.
Na predzadnjoj sjednici Gradskog vijeóa mogli smo ðuti da je SnC Sisak prijavio energetsku
uõinkovitost, kompletnu rekonstrukciju objekta na natjeðaj koji je raspisao APN.
Rekla je da vjeruje da óe taj natjeðaj proói bolje no onaj koji je bio raspisan prije 5 godina.
Trebala je biti provedena obnova, medutim od strane APN-a i PPD-a je dosta neozbiljno

5



shvaóena cijela priða. Na kraju je PPD odustao, a APN je raskinuo ugovor. Nadamo se da óe

ovaj put nadeõaj biti ozbiljnije shvaóen. Prijavili smo kompletnu dokumentaciju. Koliko óe

ko5tati radovi i tko óe ih izvoditi znatée APN nakon izrade analize.

Sanja Miokovié rekla je da se ne slaZe s gradonaðelnicom da djeca imaju dobre uvjete na
bazenu kao i da sporta5i imaju kvalitetne uvjete na bazenu. Neka gradonaðelnica posjeti bazen
i uvjeri se kakva je to sramota. Ako je pripremljena dokumentacija bilo bi ju dobro
prezentirati na sjednici Gradskog vijeóa pa se moZda mogu dodati i neki novi sadrZaji.
Rekla je da nije zadovoljna odgovorom, ali da ne traäi pisani odgovor.

10. Lucija Matkovió uputila je jedno pitanje Goranu Grguraðu.
Kakav program gradane oðekuje u povodu Praznika rada?

Goran Grgurað izvijestio je da se Praznik rada tradicionalno proslavlja u Sumici. Biti óe bogat
kulturno umjetniðki program od samog jutra l. svibnja. Noó prije je koncert s atraktivnim
izvodaðima. Ovaj puta smo u Sisak prvi puta doveli regionalno populamu grupu Partibrejkers.
Na dan 1. svibnja vidimo se na tradicionalnom grahu i kulturno-umjetniðkom programu.

V ij eón ica j e izr azila zadovo lj stvo dobivenim odgovorom.

11. Vesna Stengl postavila je pitanje gradonaðelnici vezano uz obnovu mosta Cmac. U kojoj
fazi je obnova i kad moZemo oðekivati konaðnu obnovu?

Maja Del-Vechio objasnila je kako smo, naZalost, juðer dobili odluku DrZavne komisije
kojom nam se poni5tava natjeðaj gdje smo imali odluku o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja.
Na Zalost, sada smo vraéeni na poðetak. Moramo ponovno pregledati dokumentaciju te óemo
odluðiti u kojem óemo smjeru krenuti s obzirom da je rok 30. lipnja blizu. Ta sredstva bila su
osigurana, a na natjeðaj se Zalio treóe rangirani ponuditelj pa zbog toga moramo joS jednom
pregledati dokumentaciju i odluðiti u kojem óemo smjeru iói.

Vesnu Stengl je zanimalo je litaLalbabila sluðajna?

12. äeljko Ðermanovió upitao je Maju Del-Vechio u kojoj fazi je projekt istraàivanja
potencijala geotermalne energije na podruðju Grada Siska?

Maja Del-Vechio odgovorila je da su zavr5eni istraZni radovi na bu5otini u Parku dr. Franje
Tudmana. Dobili smo zavr5no izvje5óe, odnosno podlogu zaizradu glavne studije koja je bila
ugovorena kroz projekt. Sljedeóa faza je izradajo5 jednog elaborata od strane trgovaðkog
dru5tva Komunalac Sisak d.o.o. o geotermalnom potencijalu samoga bazena pa óemo s time
zavr5iti projekt tehniðke dokumentacije geotermalnog istraZivanja na podruðju Grada Siska. U
narednim danima imat óemo radionicu na koju óemo pozvati sve zainteresirane u okolici prve
bu5otine jer je osnovna intencija da se, nakon Sto se bu5otina istraZi, u prvoj fazi osposobi za
toplinsko grijanje javnih objekata u okolini bu5otine. Projekt nam traje do mjeseca travnja
2024. godine.
Zeljko Ðermanovió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

13. Ivica Sipu5 istaknuoje da se njegovo pitanje kao i veóina pitanja danas odnosi na obnovu,
odnosno kako napreduje obnova objekta Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine"? U kojem je
trenutno statusu? Je li istina da su neke instalacije unutar objekta ugroZene zbog mokrih i
vlaZnih zidova? Hoóe li to produZiti obnovu?
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Goran Grgurað odgovorio je da je situacija s obnovom Doma kulture ,,Kristalna kocka
vedrine'o sliðna kao s obnovom Osnovne Skole ,,Ivana Kukuljevióa". Projektna dokumentacija
je u visokom stupnju dovr5enosti. Sutra imamo dogovor s projektantom da nam isporuði
cjeloviti projekt kako bismo pristupili postupku javne nabave i sklopili ugovor s izvodaðem.
Na pro5loj sjednici je bilo govora o sloZenosti samog projekta Doma kulture ,,Kristalna kocka
vedrineo', odnosno o uðvr5óivanju zidova i stavljanju tog objekta u funkciju. Htjeli smo
iskoristiti taj trenutak i izvr5iti kompletnu obnovu, odnosno napraviti kazali5te kakvo grad
Sisak zasluâuje za 50 do 100 godina. Sirok tim struðnjaka radi na projektnoj dokumentaciji.
Isti tim koji radi na kazali5tima u Gradu Zagrebu, Sto se tiðe softverskog dijela kazali5ne
infrastrukture radi i na obnovi Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine" pa óemo dobiti
najbolji projektantski projekt Sto je izuzetno bitno jcr bez kvalitetnog projekta nsrìra kvalitetne
infrastrukture i kvalitetne gradevine. Postupak izrade projektne dokumentacije nastojali smo
skratiti, ali ne na u5trb kvalitete. Nadamo se da éemo kroz 2 do 3 tjedna moói objekt staviti u
pogon u konstruktivnom dijelu, azatim iu cjelovitoj obnovi. Instalacije ne propadaju. To nije
istina. Sve je u funkciji. U zgradi nema nikoga dvije godine, ali o njoj se skrbi paZnjom
dobrog gospodara.

Ivica 5ipu5 bio je zadovoljan odgovorom i rekao da svi proðelnici odgovaraju kako óe sve biti
gotovo kroz mjesec dana.

14. Karla Petek upitala je kako je pro5ao natjeðaj za dodjelu prava gradenja za mlade obitelji
te kako je pro5ao natjeðaj za dodjelu prava gradenjaza izgradnju solamih panela?

Gordana Karapandía Prica obavijestila je da smo imali dva natjeé,aja za osnivanje prava
gradenja koji su se odnosili na mlade obitelji. Radilo se o pravu gratlenja radi izgradnje
obiteljskih kuéa za mlade obitelji i na 12 nekretnina u k.o. Sisak Stari. Raduje nas veliki
interes mladih obitelji jer je jedan od uvjeta bio da podnositelji zahtjevane budu stariji od 4l
godine u trenutku javljanja na natjeðaj. Zakljuðili smo 6 ugovora za osnivanje prava gradenja
zamlade obitelji te smo nositelje prava gradenja uveli u posjed predmetnih nekretnina.
U skoroj buduónosti raspisat óemo novi natjeðaj za osnivanje prava graclenja zamlade obitelji
na Viktorovcu i Capragu u k.o. Sisak Novi.
Sto se tiðejavnog natjeðaja za osnivanje prava gradenja radi izgradnje solarnih elektrana, rijeð
je o natjeðaju koji je nedavno bio objavljen i proveden. Objavljen je 24. oZujka, a ponude su
se zaprimale do 11. travnja i odnosio se na 2 podruðja u JuZnoj industrijskoj zoni. Prvo
podruðje je obuhvaéalo 13 nekretnina, a drugo podruðje 7 nekretnina. Bitno jezareéi da je i
tu iskazan veliki interes. Imamo 6 ponuditelja koji su se javili za oba podruðja.
S obzirom da se radi o vrijednosti ugovora koji je u nadleZnosti Gradskog vijeóa, na sljedeóoj
sjednici Gradskog vijeéa bit óe predloZene i odluke o prihvaéanju ponuda za osnivanje prava
gradenj a radi izgradnje solarnih elektrana.
Buduói se radi analiza ponuda, u ovom trenutku ne moZemo dati podatak koliko óemo
mjeseðno oprihodovati za solare, ali radi se o ponudama koje znatno premaSuju poðetnu
cijenu.
Aktualni sat zavr5en je u 17 sati i 55 minuta.
Predlagateljica akta, Kristina Ikió Baniðek predloZila je dopunu dnevnog reda:

Na temelju ðlanka 66. stavka 2. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik
Sisaðko-moslavaðke ùupanije", broj 12109, 20109, 9110, 4113, 6/13-proði5éeni tekst, llll3,
13113,20117, l3ll8, l8/18-proðiSóeni tekst, 4120 i 8l2l), prilikom utvrtlivanja dnevnog reda
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predlaZem njegovu dopunu tako da se iza toðke 18. predloZenog dnevnog reda dodaje toðka
19. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o kupnji nekretnina za potrebe skloni5ta za Lrtve nasilja u obitelji (tzv.
sigurna kuéa)".

OBRAZLOZPN¡P:
Prijedlog materijala ima oznaku,,TAJNO.'te se predlaZe kao dopuna dnevnog reda.
Takoder, materijal ima i oznaku,,ISKLJUÕIVO" te se dostavlja samo vijeónicima.
Slijedom navedenog, prije prelaska na toðku 19. molim direktore, ravnatelje, novinare i
snimatelje sjednice da napuste sjednicu, sukladno ðlanku 93. Poslovnika Gradskog vijeóa
Grada Siska kojim je propisano da se od dostupnostijavnostiizuzimaju oni podaci koji su u
skladu s posebnim propisima klasificirani odredenim stupnjem tajnosti.
Materijali za dopunu dnevnog reda podijeljeni su vijeónicima prije poðetka sjednice.

Navedena dopuna usvojenajejednoglasno s 20 glasova za.

Temeljem zahtjeva Bojana Dadasovióa, Gordana Karapandía je dala toðnu uputu za
postupanje po dopunjenoj toðki dnevnog reda:
Radna tijela koja ée razmatrati navedenu toðku dnevnog reda, rad sjednice óe biti zatvoren.
Sto se tiðe zapisnika, u njemu óe biti navedeno da je javnost iskljuðenaizrada sjednice iz
razloga Sto je materijal klasificiran oznakom ,,TAJNO.', sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi i
Zakonu o tajnosti podataka. Istiðemo da s podacima koji su navedeni u odluci se ne raspravlja
zbog sigurnosti Zena i djece koja óe biti smje5tena u toj kuói. U tom dijelu sjednice, istu óe
napustiti, direktori, ravnatelji, snimatelji, a ostat óe samo vijeónici i dva sluZbenika koja
obavljaj u adm inistrativno-tehniðke poslove za Gradsko vijeóe.

Bojan Dadasovié predloZio je sljedeói

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2.Izvjeíé,e Mandatne komisije o mirovanju mandata ðlanice Gradskog vijeóa Grada Siska
SaSke Vukovió
Izvj estitelj : Marko Rafaj, predsj ednik Mandatne komisij e
-polaganje prisege

3. Prijedlog statutarne odluke o izmjenama Statuta Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

4. Prijedlog odluke o raspisivanju izbora za ölanove vijeóa mjesnih odbora i gradskih ðetvrti
na podruðju Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove
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5. Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Buda5evo-Topolovac
na Gradsku tränicu Sisak-Centar dijeljenih usluga d.o.o. Sisak, Trg Josipa Maderiéa I
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

6. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o davanju stanova u najam
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karcpandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

7. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvjeðóa o izvrSenju Plana djclovanja Grada Siska u
podruõju prirodnih nepogoda 2a2022. godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proõelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

8. Prijedlog godi5nje analize stanja sustava civilne za5tite na podruðju Grada Siska za 2022.
godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela za ûpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

9. Prijedlog godi5njeg provedbenog plana unaprjedenja zaítite od poíara za podruðje Grada
Siska za 2023. godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

10. Prijedlog odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za
financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opée poslove

ll. Prijedlog odluke o poveéanju iznosa sredstava za ftnanciranje djelatnosti vatrogastva u
gradu Sisku u2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

12. Prijedlog odluke o usvajanju Komunikacijske strategije i Komunikacijskog akcijskog
plana za provedbu Strategije razvoja Urbanog podruðja Sisak za razdoblje od 2021.-2027.
godine
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije
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1 3. Prij edlog programa,,S isaðki poduzetnik/c a 2023 !'
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

14. Prijedlog odluke o dono5enju izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim
zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske za Grad Sisak
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

15. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Godiðnjeg izvjeõóa o provedbi Plana gospodarenja
otpadom Grada Siska za 2022. godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

16. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima te naðinu financiranja decentraliziranih funkcija
osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u 2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

17. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjene Statuta Sportsko
rekreacijskog centra Sisak
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

18. a) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za prostorno uredenje, za5titu
okoli5a i spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

b) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za predstavke i prituZbe
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

19. Prijedlog odluke o kupnji nekretnina za potrebe skloniSta za\rtve nasilja u obitelji (tzv.
sigurna kuóa)
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandùa Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

PredloZeni dnevni red usvojenjejednoglasno s 20 glasovaza.

S 12 glasov azai Sglasova protiv ,"-,r,Ï??ffiu1'ro-irtuua Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl, usvojen
je zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska.
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TOðKA 2.
Nakon podnesenog lzvjeíé,a predsjednika Mandatne komisije Marka Rafaja, utvrduje se da su
vijeónici primili na znanje lzvje5óe Mandatne komisije o mirovanju mandata õlanice
Gradskog vijeóa Grada Siska Sa5ke Vukovió.

Sukladno ðlanku 3. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska, nakon Sto predsjednik Gradskog
vijeóa proõita tekst prisege, vijeónica Karla Petek ustaje i izgovara:,,PriseZem".

Pristupilo se postupku polaganja prisege:

,,PriseZem svojom ðaSóu da óu duZnost vijeónice u Gradskom vijeéu Grada Siska obavljati
savjesno i odgovorno i da óu se svom radu dríati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta
Grada Siska te da éu se zauzimati za svekoliki napredak Grada Siska, Sisaðko-moslavaöke
Zupanije i Republike Hrvatskeoo.

Predsjednik vijeóa ðestitao je vijeónici i poZelio uspjeh u buduóem radu u Gradskom vijeóu.

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 20 glasova
za, donesenaje

STATUTARNA ODLUKA
o izmjenama Statuta Grada Siska

TOCKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 20 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o raspisivanju izbora za ðlanove vijeéa mjesnih odbora i gradskih ðetvrti na podruðju

Grada Siska

TOðKA 5.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandäa Prica, s 12 glasova za, niéta
glasova protiv i 8 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekoviéa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne
Stengl, donesenaje

ODLUKA
o prijenosu prava vlasni5tva na nekretninama u k.o. Buda5evo-Topolovac na Gradsku

trZnicu Sisak-Centar dijeljenih usluga d.o.o. Sisak, Trg Josipa Maderióa 1

TOCKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 20 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o davanju stanova u najam
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TOðKA 7.
Kod ove toõke dnevnog reda sjednicu je privremeno napustio vijeénik Tomislav Kralj te je u
odluðivanju sudjelovalo I 9 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gordane Karupandía Prica, s 12 glasova za, niíta
glasova protiv i 7 glasova suzdrZanih Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira
Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvjeSóa o izvr5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih

nepogoda za 2022. godinu

TOðKA S.

Kod ove toðke dnevnog reda sjednici je pristupio vijeónik Tomislav Kralj te je u odluðivanju
sudjelovalo 20 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, s 12 glasova za, niÉta
glasova protiv i 8 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne
Stengl, donesenaje

GODISNJA ANALIZA
stanja sustava civilne za5tite na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu

TOCKA 9.
Kod ove toðke dnevnog reda sjednicu je privremeno napustio vijeónik Tomislav Matlekovió
te je u odluðivanju sudjelovalo l9 vijeénika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 19 glasova
za, donesenje

GODISNJI PROVEDBENI PLAN
unaprjeilenja za5tite od poäara za podruðje Grada Siska 2a2023. godinu

TOCKA 10.
Na temelju ðlanka 42. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-
moslavaðke ùupanije",broj 12/09,20109,9110, 4113,6/13-proðiSóeni tekst, lll13, 13/13,
l3l18, l8/18-proði5óeni tekst, 4/20 i 8/21), Kristina Ikió Baniðek podnijela je sljedeói

AMAI\DMAN
na Prijedlog odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za

financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u2023. godini

U ðlanku 4. stavak 2. dopunjuje se i glasi:

,,Raspodjela minimalnog financijskog standarda utvrrluje se kako slijedi

rashodi za zaposlene - 736.895,00 eura
materijalni rashodi - 82.557,00 eura
financijski rashodi -76,00 eura."
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ObrazloZenje:
Nakon objave materijala za sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska, dostavljeni su fìnancijski
iznosi vezani uz rashode za zaposlene, materijalne rashode i financijske rashode te se zbog
toga predlaZe navedeni amandman.
S obzirom da amandman podnosi predlagateljica akta, o amandmanu se ne glasuje, veó on
postaje sastavnim dijelom prijedloga akta.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapand1a Prica, jednoglasno s 19 glasova
za, donesena

ODLUKA
o minimalnim financijskim standardimao kriterijima i mjerilimn zn fintncirlnjc

rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u2023. godini

TOðKA 11.
Kod ove toðke dnevnog reda sjednici je pristupio vijeónik Tomislav Matlekovió te je u
odluðivanju sudjelovalo 20 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 20 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o poveóanju iznosa sredstava za fÏnanciranje djelatnosti vatrogastva u gradu Sisku u

2023. godini

TOÕKA 12.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Silvije MuZek u raspravi je sudjelovao Bojan
Dadasovió.

S l2 glasova za, 8 glasova protiv Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl i niSta
glasova suzdrZanih, donesena je

ODLUKA
o usvajanju Komunikacijske strategije i Komunikacijskog akcijskog plana za provedbu

Strategije razvoja Urbanog podruðja Sisak za razdoblje od 2021.-2027, godine

TOCKA 13.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Maje Del-Vechio u raspravi je sudjelovao Bojan
Dadasovió.

Jednoglasno s 20 glasova za, donesenje

PROGRAM
,,Sisaðki poduzetnik/ ca 2023."
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TOCKA 14.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 20 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o dono5enju izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u

vlasni5tvu Republike Hrvatske za Grad Sisak

TOðKA ls.
Kod ove toðke dnevnog reda, sjednicu je privremeno napustila vijeónica Vesna Stengl te je u
odluðivanju sudjelovalo I 9 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Nikoline Bijelió, sa 12 glasova za,7 glasova protiv
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Dubravke Sebek i Ivice Sipuða te ni5ta suzdrZanih glasovao donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju Godi5njeg izvje5óa o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Siska za

2022. godinu

TOðKA 16.
Kod ove toðke dnevnog reda sjednici je pristupila vijeónica Vesna Stengl, a sjednicu je
napustila vijeónica Ljiljana Slunjski te je u odluðivanju sudjelovalo l9 vijeónika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 19 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o kriterijima, mjerilima te naõinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog

Skolstva u Gradu Sisku 12023. godini

TOðKA 17.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gorana Grguraða, jednoglasno s 19 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjene Statuta Sportsko rekreacijskog

centra Sisak

TOCKA 13.
Predsjednik je objedinio uvodno usmeno izlaganje i raspravu po obje podtoðke.

Nakon uvodnog usmenog izlaganja predsjednika Odbora za izbore i imenovanj a Zorana
Sertióa:

a) S 12 glasova za, niíta glasova protiv i 7 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovié, Tihomira Posaveca, Dubravke Sebek, Ivice Sipu5a i Vesne
Stengl, donesena.ie
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ODLUKA
o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za prostorno ureilenje, za5titu okoli5a i

spomenika kultu re, u rbanizam, arhitektu ru i graditelj stvo

b) S 12 glasova za, niÉta glasova protiv i 7 glasova suzdrZanih Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posavecao Dubravke Sebek, Ivice SipuSa i Vesne
Stengl, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za predstavke i prituZbe

fltvrduje se da su nakon prethodne toðke dnevnog reda sjednicu napustili direktori, ravnatelji,
snimatelji, a prisutni su vijeónici i dva sluZbenika koja obavljaju administrativno-tehniðke
poslove za Gradsko vijeóe.

Predsjednik je u l8 sati i 38 minuta zakazao pavz.) za odríavanje zajedniðke sjednice Odbora
za statutamo-pravna pitanja i Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska koji
su nadleZni raspravljati o dopuni dnevnog reda.

Õlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja su: Bojan Dadasovió-predsjednik, Filip Pjerobon-
zamjenik predsjednika, Marko Rafaj, Zeljko Ðermanovió i Tomislav Kralj-ðlanovi Odbora.

ðlanovi Odbora za financije i gospodarenje imovinom su: Ivica Rendulió-predsjednik, Sonja
Borió-zamjenica predsjednika, Zvonko Marincelj-odsutan, Robert Grubec i Dubravka Sebek-
ðlanovi odbora.

Utvrduje se da óe rad na zajedniðkoj sjednici prethodno navedenih radnih tijela biti iskljuðen
zajavnost.

Utvrtluje se da je javnost iskljuðena iz rada sjednice Gradskog vijeóa iz razloga 5to je
materijal klasificiran oznakom ,,TAJNO.'' sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi i Zakonu o
tajnosti podataka.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karupandi,a Prica, õlanovi Odbora za
statutarno-pravna pitanja i Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska
jednoglasno su dali pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o kupnji nekretnina za potrebe
skloni5ta za Lrtve nasilja u obitelji (tzv. sigurna kuóa) i proslijedili ga Gradskom vijeóu na
r azmatr anje i usvaj anì e.

Zajedniéka sjednica stalnih radnih tijela zavr5ena je u l8 sati i 45 minuta.

TOðKA 19.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica u raspravi je sudjelovao
Bojan Dadasovió.
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Jednoglasno s l9 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o kupnji nekretnina za potrebe skloni5ta zai.rtve nasilja u obitelji (tzv. sigurna kuóa)

15. sjednica Gradskog vijeéa Grada Siska zavr5ena je u l8 sati i 50 minuta.

ZAPISNICAR PREDSJEDI\[IK

Baljak Gordana Prica Dadasovió
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